
Til Pernille Desire Birkenborg Jensen 
  
Jeg sidder med udkast til bekendtgørelse om fiskeri og fredningsbælter omkring Sjælland. 
Jeg er bierhvervsfisker i Præstø, fisker ål og rejer på Fjorden og i Fakse bugt. 
Jeg undrer mig såre over, at man foreslår et totalt fredningsbælte i udsejlingen fra Præstø fjord til 
Fakse bugt. 
Netop der har jeg hvert år rejegarn stående. Desuden er det et ret godt område for fiskeri med 
åleruser.  
Hvis man vil hjælpe andre fisk som ørred og gedde, giver det for mig overhovedet ingen mening at 
lave totalfredning der, der er overhovedet intet fiskeri med garn der er alt for meget strøm, og i 
rejegarn eller åleruser fanges ingen af de ``andre fisk`,``jeg har haft rejegarn stående der i 20 år, så 
det ved jeg. 
Det eneste man vil opnå er altså at genere mig og et par andre fiskere, det kan man vel ikke kalde 
at hjælpe det kystnære fiskeri. 
For mig at se giver det derimod god mening at begrænse garnfiskeri på Præstø fjord, hvor der i 
perioder efterår er fyldt godt op med skrubbe-aborre og ørredgarn 
Gedden er desværre helt forsvundet fra vort farvand 
Jeg er ikke medlem af Dansk fiskeriforening, så min skrivelse må blive ``privat`` 
  
  
Med venlig hilsen 
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